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ZAPISNIK 19. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v četrtek, 5.11. 2015, 

v prostorih Študentskega kampusa, Pivovarniška 6, Ljubljana. 
 
 
Seja se je pričela ob 19:05. 
 
Prisotnih poslancev: 36 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Valentina Golobič, Martin Kovač, Ana Belčič, Urška Škrap, Klemen Mesarec, 
Sebastjan Runovc, Ana Pavlič, Juš Dobnikar, Tim Robič, Kristian Schulz, Petra Krulc, Žan 
Tell, Rok Petrič, Matevž Zorič, Rok Likovič, Josipa Andric, Pia Gregor Čoch, Janja Zdovc, 
Maja Burja. 
 
 
19. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega zbora 

ŠOU v Ljubljani.  

 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

 

1. Potrditev zapisnika 18. redne seje; 
2. Dvomesečna poročila predsedstva in stalnih dejavnosti (september in oktober); 
3. Volitve članov Razsodišča ŠOU v Ljubljani; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; 
5. Razno. 

 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v 

Ljubljani, Tilen Gorenšek. Povedal je, da je prišlo do spremembe v dnevnem redu. Prejel je 

namreč tri zahtevke za uvrstitev točke na dnevni red, pri vsaki je bil izpolnjen pogoj, torej 

deset podpisov poslancev. 

Nov predlagan dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 18. redne seje; 
2. Dvomesečna poročila predsedstva in stalnih dejavnosti (september in oktober); 
3. Volitve članov Razsodišča ŠOU v Ljubljani; 
4. Resolucija o Družinskem zakoniku; 
5. Razprava o begunski problematiki; 
6. Vpletanje Radia Študent v obrambno politiko Republike Slovenije 
7. Poslanske pobude in vprašanja; 
8. Razno. 
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Ad 1.  

 

 Potrditev zapisnika 18 .redne seje; 
 

Poslanci so prejeli zapisnik 18. redne seje.  

Ker prijav k besedi ni bilo je predsedujoči ugotovil, da je zapisnik 18. redne seje potrjen. 

 

Ad 2.  

 

 Dvomesečna poročila predsedstva in stalnih dejavnosti (september in oktober); 
 

Predsedujoči je besedo predal Roku Likoviču.  

 

/ Rok LIKOVIČ / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so se septembra in oktobra ukvarjali 

predvsem z začetkom novega študijskega leta in otvoritvijo Študentskega kampusa. 

Pripravljali so se tudi na sprejem brucev na Kongresnem trgu. S predsedstvom so si začrtali 

nove projekte za tekoče študijsko leto. Na sprejemu brucev je bilo med tisoč in dva tisoč 

študentov, namenjenih pa je bilo osem tisoč evrov, predstavil je celotno finančno konstrukcijo 

projekta, ki so jo poslanci prejeli tudi na elektronski naslov.   

Zatem je dvomesečno poročilo predstavil Klemen Mesarec, Resor za socialo in zdravstvo. 

/ Klemen MESAREC / Povedal je, da so se tudi na njihovem resorju oktobra ukvarjali z 

otvoritvijo kampusa, uspešno so izvedli tudi selitev na novo lokacijo. Na vsebinskem 

področju so se ukvarjali predvsem s problematiko študentskih domov in štipendij. V sklopu 

otvoritve kampusa so sodelovali pri različnih projektih. Problematika študentskih domov se je 

pozitivno razrešila. Drugo področje na katerem so se posebej angažirali so bili dodatki za 

Erasmus štipendije, saj so ugotovili, da Vlada ni namenila toliko sredstev, kolikor jih bilo 

obljubljenih, niso pa prejeli dobrih novic, ker razpis že teče in ne kaže na pozitivno razrešitev 

te problematike. Angažirali so se tudi glede problematike Družinskega zakonika, ki jo bo 

predstavil na eni izmed prihodnjih točk dnevnega reda. 

Besedo je dobila Ana Belčič, Resor za študijsko problematiko. 

/Ana BELČIČ/ Povedala je, da so septembra predvsem zaključevali projekte, ki so se izvajali 

med poletjem. V zaključevanju je brošura na temo Desetletje bolonje in brošura Vodnik za 

študente, ki je v fazi posodabljanja podatkov, saj obsega preko sto strani. Pripravljajo 

vsebinske dokumente za konferenco ŠOS. Ukvarjali so se tudi s problematiko tretje verzije 

Statuta UL, katero bodo predstavili na prihodnji seji. Povedala je, da je pred kratkim prišlo 

novo ogrodje kvalifikacije, obstaja predlog, da bi se razdelila lestvica stopenj izobrazbe, ki jih 

je sedaj osem, ne zdi se jim pravičen predlog, da bi tisti, ki so opravili predbolonjski 

znanstveni doktorat in magisterij imeli deveto stopnjo izobrazbe. Vzpostavili so sodelovanje z 

Društvom mladih raziskovalcev Slovenije. Pripravljajo tudi dogodek povezan z odprtim 
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dostopom do podatkov. Zaključili so tudi s projektom spletne strani  s študijsko literaturo, saj 

so imeli težave z nalaganjem na server. Vse je povabila, da si ogledajo spletno strani in tudi 

sami naložijo literaturo, ki jo še imajo. Dobili so tudi prošnjo študentke, ki je imela težavo po 

prekinitvi študija za dve leti, medtem pa je fakulteta zamenjala učni načrt, zato mora 

opravljati dodatnih pet predmetov, fakulteta pa ji je zaračunala 50 evrov za vsako kreditno 

točko. V zvezi s to problematiko pripravljajo dopis na Ministrstvo. 

Naslednji je besedo dobil Rok Petrič, Resor za obštudijske zadeve. 

/ Rok PETRIČ/ Povedal je, da so pomagali pri otvoritvi Študentskega kampusa, organizaciji 

Improlige, Študentske veselice. S Športno zvezo UL so sodelovali pri projektu Študentski 

štafetni tek, ŠOU v Ljubljani so predstavljali na Študentski areni. Mesec oktober pa so 

zaključili na največjem študentskem brucovanju, Brucu, na katerega so bili tudi vsi vabljeni. 

Naslednji je besedo dobil Juš Dobnikar, Resor za mednarodno sodelovanje. 

/Juš DOBNIKAR/ Povedal je, da so v mesecu oktobru imeli rekordno število erasmovcev, za 

katere so poskrbeli, jim uredili SIM kartice, statuse. Pomagali so pri otvoritvi Študentskega 

kampusa, organizirali so Welcome week, Ekonomski fakulteti so pomagali pri organizaciji 

Bussiness weekend, kjer so bili prisotni tudi tuji študentje, organizirali so izlet v tri prestolnice 

Dunaj, Budimpešta in Bratislava. Udeležili so se tudi CEP-a in se zmenili, da bodo leta 2017 

to organizirali v Ljubljani, vzpostavili pa so novo spletno stran ESN Ljubljana.  

Namesto Mateja Lebrehta je dvomesečno poročilo predstavila Maja Burja, Resor za 

komuniciranje in razvoj. 

/Maja BURJA / Povedala je, da so se v septembru osredotočili na uspešno otvoritev 

kampusa in komuniciranje z vsemi deležniki. V sodelovanju s PR Kampus so izvedli 

novinarsko konferenco, poskrbeli so za program ob otvoritvi, poskrbeli so za promocijo 

njihovega resorja in njihovih projektov. V oktobru so izvedli evalvacijo preteklih projektov in 

določili nove smernice za novo študijsko leto. Povedala je še, da je nova spletna stran 

dokončana, vendar imajo težave s strežnikom, ki se rešujejo in bo stran kmalu dostopna na 

pravi domeni. Pripravili bodo pa tudi knjižico z navodili za uporabo novega CGP-ja. Poleg 

tega so odgovarjali na novinarska vprašanja, upravljali z vsemi informacijskimi kanali in 

družbenimi omrežji ter nudili komunikacijsko podporo ostalim resorjem. 

Naslednji je besedo dobila Tim Robič, Resor za ŠOVZ. 

/Tim ROBIČ / Povedal je, da se je v mesecu septembru in oktobru povečal obseg dela. 

Izpostavil je, da se v programu Projektno vodenje pojavljajo težave s katerimi so bili soočeni 

vsi predsedniki ŠOVZ-jev. Povedal je, da sta z direktorjem, glede teh težav, obvestila ekipo, 

ki za program skrbi in skušajo težave odpraviti.  

Naslednji je besedo dobil Sebastjan Runovc, STIKS. 

/Sebastjan RUNOVC/ Povedal je, da imajo povečano povpraševanje po lektoriranju in 

prevajanju, zato večkrat najamejo še dodatno lektorico in prevajalko, večinoma pa gre za 

publikacije, ki jih društva objavljajo. Dodal je še, da je trenutno objavljen razpis za koriščenje 

prostorov v Študentskem kampusu, do sedaj so imeli že tri projekte v okviru tega razpisa, 

slednji je administrativne narave in traja do konca koledarskega leta. Vse je pozval,da se 

prijavijo na ta razpis. 

V imenu Jureta Karlina (KISS) je poročilo predstavil Rok Likovič. 

/Rok LIKOVIČ/ Povedal je, da je KISS nudil podporo pri promociji Študentskega kampusa in 
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ŠOU v Ljubljani. Nabavili so nov promocijski material, izvajali so redno plakatiranje in 

raznesli promocijski material po fakultetah.   

Naslednji je besedo dobila Petra Krulc, Študentska prehrana. 

/Petra KRULC/ Povedala je, da so v septembru imeli veliko dela na Ministrstvu za delo, 

postopek za vloge za študijsko leto 2015/16 še traja in bo trajal do konca leta dokler se ne 

uredi in spiše vseh pogodb. V mesecu oktobru so pridobili devet novih inšpektorjev, vse 

skupaj je sedaj 22 inšpektorjev, ki opravljajo preglede. V oktobru so se z Nacionalnim 

inštitutom za javno zdravje in Ministrstvom za zdravje dobivali na sestankih, saj bodo izvedli 

izobraževanje za inšpektorje o smernicah zdravega prehranjevanja in kaj bi bilo potrebno 

storiti, da bi bila prehrana še bolj zdrava.  

Naslednja je besedo dobila Janja Zdovc, DSL. 

/Janja ZDOVC/ Povedala je, da so v mesecu septembru nadaljevali s projektom 

medsebojnih inštrukcij in tečajev. V oktobru so izvedli prvo redno sejo parlamenta DSL, kjer 

je bil izvoljen nov upravni odbor, imeli so najvišjo udeležbo do sedaj. Podali so nekatere 

smernice za delovanje v tem šolskem letu, upravni odbor je predlagal nove projekte. Delovali 

so v okviru Sveta vlade za mladino, vsebinsko so pomagali tudi DOS-u in se aktivno 

vključevali v sprejemanje novih predlogov. 

Naslednja je besedo dobila Urška Škrap, CDI. 

/Urška ŠKRAP/ Povedala je, da imajo, do konca leta, namen izvesti še pet projektov. Prvi je 

projekt Spletimo vezi, kjer bodo spletli šale, kape in se nato povezali z DPM. Naslednji 

projekt je Golaž za brezdomce, zatem bodo izvedli projekt, kjer bodo osveščali o dostojnem 

delu in medkulturnih dialogih ter obeležili bodo dan proti nasilju nad ženskami. Povedala je, 

da zbira predloge in ideje glede obveščanja o problematiki. 

Naslednja je besedo dobila Ana Pavlič, Tribuna. 

/Ana PAVLIČ/ Povedala je, da so v preteklih dveh mesecih vzpostavili novo spletno stran, 

kjer se odzivajo na aktualna družbeno-politična vprašanja, pripravljajo novo številko Tribune, 

ki bo od ponedeljka dalje na vseh fakultetah ter postavili so koncept posebne izdaje Tribune, 

ki bo izšla v decembru in bo praznično obarvana. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

K besedi se je prijavil Jure Novak. 

/Jure NOVAK/ Povedal je, da je pri Resorju za obštudijske dejavnosti niso držali 

predpisanega obrazca v katerem je potrebno navesti tudi stroške projektov. Vodjo resorja je 

prosil, da predstavil stroške projektov. Glede Bussiness Weekend-a ga je zanimalo zakaj ni 

obrazložitve projekta, zanimalo ga je zakaj so imeli člani Ekonomisti.si in Klub Š.E.F. nižjo 

prijavnino in zakaj na spletni strani projekta ni logotipa ŠOU v Ljubljani ter zakaj le ta ni 

naveden kot organizator. Zanimalo ga je še kdo je bil organizator potovanja v tri evropske 

prestolnice.  

/Rok PETRIČ/ Povedal je, da projektov nimajo v stroškovnem mestu, lahko pa se pridruži, ko 

bodo pregledali finance. Povedal je, da je bil zadolžen za izvedbo in sodelovanje pri 

Študentski areni in dogodkov s Športno zvezo UL.  

/Juš DOBNIKAR/ Povedal je, da so bili organizatorji projekta Bussiness weekend na 

Ekonomski fakulteti, sam je bil povabljen zato, ker je prišla želja s strani Erasmus študentov 
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na EF, ki so si želeli sodelovati in je pomagal s subvencijo. Muranica pa je bila zadolžena za 

organizacijo potovanja. Povedal je, da bodo dodali logotip.  

Ker dodatnih prijav k besedi ni bilo je predsedujoči zaprl razpravo in prešel na glasovanje. 

Sklep:  Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z dvomesečnimi poročili 

predsedstva in stalnih dejavnosti za meseca september in oktober. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0 

Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet. 

 

Ad 3.  

 

 Volitve članov Razsodišča ŠOU v Ljubljani; 
 

Predsedujoči je besedo predal kandidatki Valentino Golobič. 

/Valentina GOLOBIČ / Vse je lepo pozdravila in se predstavila. Povedala je, da je študentka 

četrtega letnika Pravne fakultete. Izrazila je željo po dokazovanju v praksi in meni, da je ŠOU 

odlična priložnost za to, ker imajo na fakulteti tudi obvezno prakso, zato so tudi želi delovati v 

okviru ŠOU in njegovega mladega kolektiva. Dodala je še, da jo najbolj zanima kazensko 

področje in je Razsodišče najbolj blizu slednjemu področju.  

Naslednja je besedo dobila Anita Lulić. 

/Anita LULIĆ/ Vse je lepo pozdravila in se predstavila. Povedala je, da je študentka četrtega 

letnika Pravne fakultete, dopisnica je za pravni časopis Pravna praksa, njene izkušnje pa s 

do sedaj bile bolj športno obarvane, zato si želi narediti prehod v pravo in prakso. V delu v 

okviru ŠOU vidi priložnost za pridobivanje izkušenj.  

Naslednji je besedo dobil Patricij Maček. 

/Patricij MAČEK/ Vse je  lepo pozdravil in se predstavil. Povedal je, da je absolvent Pravne 

fakultete, opravlja pa različna dela. Piše za Pravno prakso in pravno-informacijski portal, je 

tutor za procesno pravo. Poudaril je, da ga delo v okviru ŠOU zanima predvsem zato, ker 

meni, da je prav, da se kot študent prava, uveljavi na področjih kjer lahko pomaga 

študentom.  

Predsedujoči je odprl razpravo. 

K besedi se je prijavil Jaka Dugar. 

/Jaka DUGAR/ Zanimalo ga je, kje sta kandidata Anita in Patricij izvedela za razpis. 
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/Anita LULIĆ / Povedala je, da je razpis objavil njihov mentor, tako, da so vsi izvedeli po 

istem postopku. 

Predsedujoči je še dodal, da mentor razsodišča pošlje njemu razpis, ki ga potem on objavi 

na mestih, kjer ga mentor ne more (oglasna deska ŠOU v Ljubljani). 

Dodatnih prijav k besedi ni bilo, zato je predsedujoči razpravo zaprl in prešel na glasovanje. 

 

Sklep 1: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani za članico Razsodišča ŠOU v Ljubljani za 
mandatno obdobje dveh let imenuje Valentino Golobič. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 13 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 19 

Ugotovil je, da je bila kandidatka potrjena. 

Sklep 2: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani za članico Razsodišča ŠOU v Ljubljani za 
mandatno obdobje dveh let imenuje Anito Lulić. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 29 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 7 

Ugotovil je, da je bila kandidatka potrjena. 

 

Sklep 3: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani za članica Razsodišča ŠOU v Ljubljani za 
mandatno obdobje dveh let imenuje Patricija Mačka. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 20 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 13 

Ugotovil je, da je bil kandidat potrjen. 

Pred nadaljevanjem seje se je predsedujoči iskreno opravičil vsem kandidatom za 
Razsodišče ŠOU v Ljubljani in vsem poslancem, saj je prišlo do velike pomote. Potrebnih je 
bilo trideset glasov za to, da je lahko kandidat za člana Razsodišča potrjen na mesto članice 
oziroma člana Razsodišča. Povedal je, da bo mentorja obvestil, da kandidati žal niso bili 
potrjeni, v skladu z vsemi akti pa bo mentor že za naslednjo sejo predlagal nove ali iste 
kandidate.  

Tako so bili vsi trije sklepi iz tretje točke dnevnega neveljavni. Potrebnih je bilo 
namreč trideset glasov oziroma dvotretjinska večina za potrditev sklepa. 
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Ad 4. 

 

 Resolucija o Družinskem zakoniku; 
 
Predsedujoči je besedo predal zagovorniku točke, Klemnu Mesarcu. 
 
/Klemen MESAREC/ Povedal je, da so na Resorju za socialo in zdravstvo pripravili 
resolucijo s katero se odzivajo na problematiko Družinskega zakonika.  
 
Prebral je resolucijo: 
 

»Študentska organizacija Univerze v Ljubljani (ŠOU v Ljubljani) nasprotuje sistemski 

diskriminaciji skupin, ki jih družba potiska na rob – bodisi so to invalidi, LGBT skupnost ali 

katera koli manjšina, ki so ji kratene pravice. V ŠOU v Ljubljani smo mnenja, da je 

referendum o družinskem zakoniku nedopusten, saj predstavlja sistemsko nasilje nad 

skupino, ki jo družba neprestano potiska na rob.  

Po nekaterih statistikah LGBT osebe predstavljajo približno 5 % prebivalstva, kar pomeni, da 

predstavljajo tudi znaten del študentske populacije.. V luči tega je nepredstavljivo, da 

zakonodaja tem petim odstotkom populacije ne dopušča enakih pravic kot ostalim 

prebivalcem. Tudi ustavno sodišče je v ugotovilo, da je trenutna ureditev družinske 

zakonodaje neustavna in da se mora spremeniti.  Zakonodaji, ki diskriminira tolikšen del 

populacije, ne moremo priznavati legitimnosti, saj gre tukaj za sistemsko diskriminacijo.  

Posebej problematično se nam zdi, da diskriminacija deluje na podlagi spolne izbire. ŠOU v 

Ljubljani zagovarja stališče, da ima vsaka oseba pravico do tega, da sama izbere svojega 

spolnega partnerja glede na svojo spolno usmerjenost. Vsak človek ima pravico do ljubezni 

in sreče v svojem življenju, ne da bi ga ob tem družba predalčkala na podlagi spolne 

usmerjenosti ali družbenega spola. Prav tako ne pristajamo na binarnost družbenega spola, 

saj je binarnost primerna zgolj za številke, ne pa takrat, ko gre za življenja ljudi.  

Zaskrbljujoče je tudi dejstvo, da bi izvedba referenduma o družinskem zakoniku državni 

proračun stala kar 4 milijone evrov. Z istim zneskom bi lahko namreč financirali kar 4000 

letnih štipendij za deficitarne poklice. Pri tem se sprašujemo zakaj država dopušča porabo 

proračunskih sredstev v taki višini za sistemsko diskriminacijo manjšin, hkrati pa ne zagotovi 

sredstev za štipendije, ki jih študentje nujno potrebujemo.  Ob tem opozarjamo, da 

prihodnost pripada mladim. Mladi si želimo živeti v strpnem svetu, kjer družba ne bi 

ocenjevala ljudi na podlagi njihovega socialnega položaja, etnične pripadnosti ali spolne 

usmerjenosti. 
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V ŠOU v Ljubljani ob tem napovedujemo, da se bomo v kampanjo za družinski zakonik 

aktivno vključili, saj gre tukaj za vprašanje o tem, v kakšni državi in družbi želimo mladi živeti 

v prihodnosti. In želimo si strpno ter odprto družbo.  

Vse študente ob tem  pozivamo, da se pridružijo naši kampanji, da 20. 12. 2015 s svojim 

glasom podprejo odprto in nesovražno družbo ter da na referendumu glasujejo ZA! ZA 

solidarnost! ZA sprejemanje! ZA prihodnost!« 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

K besedi se je prijavila Maja Hercog. 

/Maja HERCOG/ Dodala je, da je to ena in zadnja možnost in če sedaj ne bo sprejet 

Družinski zakonik ne bo nikoli. 

Naslednja se je k besedi prijavila Marike Grubar. 

/Marike GRUBAR/ Poudarila je, da je zelo vesela, da so prišli do take pobude na ravni ŠOU 

in da se pri Iskri popolnoma strinjajo s tem, saj ne more večina odločati o pravicah manjšine 

ter da predlog ne bo vplival na naše življenje, bo pa vplival na ljudi, ki živijo te prakse in na 

življenje njihovih bližnjih. 

Ker drugih prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči zaprl razpravo in prešel na glasovanje. 

Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani sprejema Resolucijo o Družinskem zakoniku. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 0 

Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 

 

Predsedujoči je odredil petnajstminutni odmor.  

 

Ad 5. 
 

 Razprava o begunski problematiki; 
 

Predsedujoči je povabil zagovornika točke, Roka Likoviča. 

/Rok LIKOVIČ/ Povedal je, da je bila Slovenija v preteklih mesecih priča hudi človeški stiski, 

saj je meje države prečkalo 150 tisoč migrantov, ki potrebujejo pomoč. Predlagal je, da se po 

fakultetah začne zbirati potrebščine za begunce. Predsedstvo bo zagotovilo škatle, možno 

bo pa zbiranje tudi v Študentskem kampusu. Dodal je še, da bi pripravili koordinirano akcijo 

skupaj s Karitasom in drugimi humanitarnimi organizacijami. Povedal je še, da podobno 

akcijo pripravljajo tudi na primorski in mariborski študentski organizaciji ter na ŠOS-u.  
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Predsedujoči je odprl razpravo. 

K besedi se je prijavila Marike Grubar. 

/Marike GRUBAR/ Zanimalo jo je kaj se dogaja s pobudo, ki jo je podal poslanec Jure 

Novak, ki je predlagal, da bi ŠOU dodelil tudi določen denarni znesek. Podarila je, da se ji zdi 

zelo pomembno, da se uskladimo in pomagamo zbirati pomoč, vendar se je potrebno 

dogovoriti s fakultetami, saj so na nekaterih že zbirali potrebščine. Zelo pomembno se ji zdi, 

da se zbirajo predvsem odeje in šotori, saj begunci večinoma spijo na tleh. Dodala je še, da 

je bilo izpostavljeno tudi vprašanje zakaj bi pomagali z denarnim zneskom begunce, če je 

veliko naših sodržavljanov brezposelnih. Povedala je, da se s tem strinja, vendar tudi v 

preteklosti ni bilo veliko pomoči le tem in zakaj se to prav sedaj izpostavlja. Zatem je 

poudarila, da so begunci v neprimerno hujši stiski. Poudarila je tudi, da je pojem kulture zelo 

fluiden in spremenljiv. 

Medklic: 

/Gašper HITI/ Zanimalo ga je, če je obiskala katerega od zbirnih centrov za migrante.  

/Marike GRUBAR/ Odgovorila je, da je bila in pomagala. 

/Gašper HITI/ Povedal je, da je sam obiskal vse zbirne centre in pozna situacijo zelo dobro 

in se ne strinja z vsem kar je Marike povedala. Dodal je, da nekateri podatki glede stanja ljudi 

ne držijo. 

/Marike GRUBAR/ Povedala je, da se ne smemo počutiti ogrožene zaradi tuje kulture in 

meni, da smo tudi sami odraščali v stiku z ameriško kulturo ter da se malokdo identificira s 

tradicionalno slovensko kulturo. Poudarila je še, da ve kako grozno je ljudem na meji, ko po 

cel dan ne dobijo hrane in zaspijo lačni.  

Naslednji se je k besedi prijavil Gašper Hiti. 

/Gašper HITI/ Povedal je, da za prostovoljce skrbijo prostovoljske organizacije v Sloveniji, 

slovenska vojska dostavlja kuhan obrok dnevno, Vlada RS pa je sprostila blagovne rezerve, 

ogromno je bilo tudi donacij. Zato se z Marike ne strinja, ker je omenila, da ne dobivajo 

hrane. ZDA so donirale okoli 15 tisoč odej, ki se potem dnevno očistijo in se vrnejo v zbirne 

centre. Ker pa je bil naval velik, je bilo v tistem trenutku skoraj nemogoče poskrbeti za vse. 

Meni tudi, da je bilo v medijih premalokrat zaslediti podatek o pomoči in je bilo prevečkrat 

moč prebrati o tem, da se ne pomaga.  

Naslednji se je k besedi prijavil Rok Likovič. 

/Rok LIKOVIČ/ V kolikor bo sklep na seji potrjen, bodo oblikovali organizacijsko ekipo, 

določili postopek in obvestili o tem vse fakultete. 

K besedi se je prijavila Marike Grubar. 

/Marike GRUBAR/ Poudarila je, da če se začne zbirati potrebščine, še ne pomeni, da so 

storili že vse in bo treba zbirati kasneje tudi dodatno. Dodala je še, da tudi njeni profesorji 

prihajajo z informacijami, da je organizacija pomoči izredno slaba, saj pomoč je v oddaljenih 

skladiščih, humanitarne organizacije pa se druga na drugo izgovarjajo, katera bo prevzela 

odgovornost, da se pomoč lahko začne deliti.  

Medklic: 

/Gašper HITI/ Povedal je, da ima vsak begunski center svoje skladišče s hrano.  
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/Marike GRUBAR/ Nadaljevala je, da to pomeni, da tudi če je pomoč tam, se je ne razdeli in 

morajo ljudje prositi za kozarec vode.  

/Juš DOBNIKAR/ Povedal je, da slišal kako mečejo plastenke vode v vojake. 

/Marike GRUBAR/ Poudarila je, da se ne sme posploševati na vse, če to nekdo naredi. 

Predsedujoči je opozoril, da se morajo držati nivoja kulturnega debatiranja.  

/Marike GRUBAR/ Dodala je, da je želela poudariti, da ni vse tako rožnato in ne želi več 

razglabljati, ker vidi, da si je večina že ustvarila svoje mnenje. 

K besedi se je prijavila Jasmina Kokol. 

/Jasmina KOKOL/ Predlagala je, da se ŠOU v Ljubljani vključi in pozove k strpnosti med 

študenti in proti sovražnemu govoru.  

K besedi se je prijavil Jure Novak. 

/Jure NOVAK/ Povedal je, da je želel poudariti podoben problem kot Jasmina in dodal, da če 

so sprejeli resolucijo o LGBT problematiki morajo biti konsistentni in se mu zdi logično, da 

bodo tudi ob begunski problematiki zavzeli določeno politično stališče. Roka Likoviča je 

vprašal ali se mu zdi to smiselno. 

/Rok LIKOVIČ/ Meni, da se mu zdi pomembno pomagati ljudem, politične zadeve so stvar 

države. 

K besedi se je prijavil Gašper Hiti. 

/Gašper HITI/ Poudaril je, da je humanitarno pomoč potrebno zbirati, ker so ljudje potrebni 

pomoči, vendar pa je moral povedati, da ni res, kar vsi poudarjajo, da ni dobro poskrbljeno 

ter se ljudi, ki pomagajo premalokrat pohvali. 

Ker dodatnih prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči zaprl razpravo in prešel na glasovanje. 

Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani nalaga predsedstvu ŠOU v Ljubljani, da začne z 

zbiranjem potrebščin, namenjenih beguncem, ki prečkajo ozemlje Republike Slovenije. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 35 

PROTI: 0 

VZDRŽAN: 1 

Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet, 

 

 

Ad 6. 

 Vpletanje Radia Študent v obrambno politiko Republike Slovenije; 
 

Predsedujoči je besedo predal zagovorniku točke Maticu Markoviču. 

/Matic MARKOVIČ/ Povedal je, da želi pod to točko odpreti razpravo, ki bi se nanašala na 
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nedavne dogodke okoli pobude za referendum, ki ga je vložil RŠ. Državni zbor se je strinjal, 

da je referendum nedopusten in RŠ o svojih namerah ni obvestil niti Sveta Zavoda, niti 

direktorja ŠOU v Ljubljani, prav tako niso imeli debate v Študentskem zboru na to temo. 

Zaradi teh namer RŠ so se na družbenih omrežjih pojavile skupine, ki so zaradi tega 

predloga tudi sovražno nastrojene proti ŠOU v Ljubljani in na organizacijo mečejo slabo luč. 

Zatem je dodal, da v poslanski skupini Povezani želijo, da se o tej tematiki razpravlja tudi v 

Študentskem zboru in da skupaj zavzamejo neko stališče glede te tematike in zagovarjajo 

mnenje, da bi se moral ŠOU v Ljubljani ograditi okoli dejanj RŠ in s tem pokazati nestrinjanje 

z nedavnimi dejanji. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

K besedi se je prijavil Jure Novak. 

/Jure NOVAK/ Povedal je, da so z LGBT resolucijo nasprotovali odločitvi Ustavnega 

sodišča, pri begunski problematiki so z istimi vrednostnimi predpostavkami pomagali ljudem. 

Po njegovem mnenju RŠ legitimno predstavlja svoje mnenje in ne razume zakaj bi se moral 

posvetovati z direktorjem in nadzornim svetom Zavoda in ne razume zakaj je argument proti 

RŠ to, da jih ljudstvo sovraži na Facebook-u.  

/Matic MARKOVIČ/ Povedal je, da razume njegov pomislek, vendar so želeli predvsem 

opozoriti na to, da zadeva ni bila predebatirana nikjer in niso se usklajevali. S tem sklepom 

želijo, da se ŠOU ogradi okoli dejanja RŠ, ker sovražnost leti tudi proti samemu ŠOU, ki ni 

nikoli podal mnenja glede te zadeve in je bilo to ravnanje RŠ na lastno pest. 

Naslednja se je k besedi prijavila Marike Grubar. 

/Marike GRUBAR/ Prebrala je antični Sokratov citat, kjer filozof primerja žganje gline in 

razprave o življenju in citat, ki govori o pomembnosti razmišljanja z lastno glavo. 

Ker dodatnih prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči razpravo zaprl in prešel na glasovanje. 

 

Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se distancira od referenduma o Zakonu o 
obrambi, za katerega je zbiral podpise Radio Študent. 

Rezultati glasovanja: 

ZA: 26 

PROTI: 3 

VZDRŽAN: 7 

Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet. 

 

 

Ad 7. 

 Poslanske pobude in vprašanja; 
 

Predsedujoči je vprašal Jureta Novaka, ki je imel poslanska vprašanja, če jih želi predstaviti. 

Slednji je odgovoril, da ne. 
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Ad 8. 

 Razno. 
 

Predsedujoči je predstavil datum naslednje seje. 

/Jure NOVAK/ Pozval je predsedstvo, da sicer obstaja petnajstdnevni rok za odgovor na 

vprašanja, vendar lahko tudi prej odgovarjajo. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:35. 

 

Ljubljana, 5.11.2015. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zapisnik zapisala: 

 
Tajnica Študentskega zbora 

ŠOU v Ljubljani 
Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 
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